



International Profile 国际项目简介

The Lester B. Pearson School Board 莱斯特·比·皮尔逊委员会

The Lester B. Pearson School Board is a school system that welcomes international students as young people who enrich the educational setting for Canadian youth and who can benefit from a warm and welcoming Canadian learning setting.

作为学校管理机构，莱斯特·比·皮尔逊学校委员会欢迎国际学生亲身体会加拿大青年接受的教育方式并从热情和对外开放的加拿大学习机会中受益。

It is located in the City of Montreal, a dynamic, cosmopolitan city of two million people, well-known for the warmth and hospitality of its residents. Most Montrealers are now bilingual in English and French and benefit from the multi-cultural aspects of the city. Montreal is a world-class educational centre as well a Canadian and Quebec cultural, literary and historical hub.

我校委会坐落于蒙特利尔这个拥有两百万人口的充满活力的大都市。蒙特利尔以其居民的热情好客著称，绝大多数市民都具备英语和法语两种语言能力并深深受益于这个城市的多元文化特性。此外，蒙特利尔还是具有世界水平的教育中心以及加拿大和魁北克文化、文学和历史的交汇点。

Where we are 我们所在的位置

Situated 10 minutes from Dorval International Airport, we are easily accessible with connecting flights from Vancouver to Montreal.

距多瓦尔国际机场十分钟路程，从这里很容易衔接上从温哥华至蒙特利尔的航班。

International Projects, Services and Activity 国际项目、服务及措施

We have been involved with international students for a number of years, receiving young people from many countries into our schools and community. Students are housed with a host family in the community and are full participants in family life and in that of their chosen school.

我们接受许多国家的年青国际学生到我校委会所属学校学习和所在社区生活已经有几年的历史了。学生被安置在社区中的寄居家庭中并全面参加所在家庭以及所在学校的生活。

Our schools follow the curriculum as established by the Ministry of Education of Quebec. Many of our schools also offer the International Baccalaureate program of study. We provide a number of models of supportive and accelerated English-language learning for international students.

我校委会所属的学校按照魁北克教育部制定的计划安排课程。许多学校还提供国际学生课程。我们向国际学生提供一系列教学模式以帮助他们加速提高英语学习水平。

We also offer an extensive array of Vocational Education programs. 我们同时也提供各种假期培训课程。

Opportunities 学习机会

- English Language Summer Program
夏季英语学习项目
- English Language Secondary Program
以英语授课的中学学习项目
- One Semester English Language Secondary Program
一学期以英语授课的中学学习项目
- Cultural Exchange Programs
文化交流项目
- Custom Designed Programs, such as Teacher Training Program and Education Administrator Training Program
按客户要求设计的项目，如教师培训和学校管理工作培训项目

Academic fields of study 学习领域

Leadership 领导艺术

Journalism 新闻

Media Studies 媒体研究

Law 法律

Technology 技术

Public Speaking 公众演讲

Sport Etudes 运动研究

International Education 国际教育

Integrated Science 综合科学

Physics 物理

Chemistry 化学

Political Science 政治学

Mathematics 数学

Ethics 德育

French Immersion 法语

History 历史

Contact Information 联系方式

Carol Mastantuono
Coordinator, International Studies
Lester B. Pearson School Board
Telephone #: (514) 422-3000 #2398
Email: cmastantuono@lbpsb.qc.ca
www.lbpsb.qc.ca

莱斯特·比·皮尔逊学校委员会
国际学习项目经理
Carol Mastantuono
电话 : (514) 422-3000 #2398
电子邮件 : cmastantuono@lbpsb.qc.ca

Cindy Zhang
International Liaison Officer
International Studies Program
Lester B. Pearson School Board
莱斯特·比·皮尔逊学校委员会
国际学习项目国际事务官员
Cindy Zhang
电话 : (514) 422-3000 #2209
电子邮件 : czhang@lbpsb.qc.ca

1925 Brookdale Ave.
Dorval, Quebec, Canada
H9P 2Y7
Fax # (514) 422-3009
www.lbpsb.qc.ca/isp
加拿大魁北克多瓦尔 (蒙特利尔)
布如科戴尔大街 1925 号
邮编 : H9P 2Y7
传真 : (514) 422-3009

Facts and Figures 数据库

We serve approximately 30,000 students in the elementary and secondary levels and Adult and Vocational Education. We have sixty-five schools and centres.

我校委会服务的对象为中学、小学和及成人和假期培训中心的约 30,000 名学生。

目前我们拥有六十五个学校和中心。

Unique feature 独特性

The Lester B. Pearson School Board is the largest English-language school board in the province of Quebec, Canada.

莱斯特·比·皮尔逊学校委员会是加拿大魁北克省最大的英语学校委员会。

Essential Facts 重要特质

Our school board is named in honour of Canada's Prime Minister, Lester Bowles Pearson from 1963-1968. Lester Pearson was also the recipient of the Nobel Peace Prize in 1957.

我校委会是以加拿大 1963 - 1968 年的总理莱斯特·比尔斯·皮尔逊的名字命名的。

莱斯特·皮尔逊本人还是 1957 年诺贝尔和平奖的获得者。